

MARKET NUMBER	ECN NO.	DRAWING DATE									
A	B	C	D	E	F	G					

颜色标注 请参照下图:

强制性技术要素 (版本号: 0, 2009*)

- 标签的制造商、制造商的标识(QR码)应≤0,03 (强制性技术条件) 的有关要求;
- 制造商必须标注产品的品牌名称;
- 制造商必须标注产品的能效等级(能效等级≤0,03 (强制性技术条件) 的有关要求);
- 对于A+++至A能效等级,能效等级应标注为“能效等级”;
- 对于B至D能效等级,能效等级应标注为“能效等级”。

Energy efficiency class (energy label):

- Appearance quality and material performance of energy label shall comply with relevant requirement of QMS-151-023 Technical Conditions for Energy Label.
- Appearance quality and material performance shall be in strict accordance with relevant requirements.
- Package mode and sticking method of energy label shall comply with relevant requirements of QMS-151-023 Technical Conditions for Energy Label.
- Constructional dimensional tolerance shall comply with relevant requirements of QMS-151-023 Technical Conditions for Energy Label.
- Materials subject to REACH shall comply with QMS-151-000 Technical Standard for Restricted Hazardous Substance in the Product of MIDEA.

DESIGN	型号	MODEL	PR移动空调				PART NO.	NXBT(XDKTDL)	
CODE	系列号	PART	能效标识(EuHs)				MATERIAL	铜箔纸80克	
PROCESS	系列号					背面不干胶层			
FINISHED	系列号	REV. NO.	REV. NO.	REV. NO.	REV. NO.				
APPROVE	批准	DATE	DATE	DATE	DATE				
AUTHORIZE	王浩涛	TOTAL SHEETS	1	NO. OF SHEETS	1	Guangdong Midea Air-conditioning Equipment Co., Ltd			

